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Onderwerp Verpaupering wijk Burgerhout - Fatima

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Omgeving

Portefeuitlehouder S. schenk

Schriftelijke vraag

Door het prachtige weer van de afgelopen tijd is het heerlijk om in de wijk een rondje te

maken en een babbeltje met de wijkbewoners te maken. Regelmatig loop ik met mijn trouwe

viervoeters een rondje door de Boulevard, Ommegangstraatje, Fatimalaan, Dr.

Schaepmanlaan, van Gilselaan, St. Josephstraat en Middensstraat.

Sinds enige maanden constateren wijkbewoners dat het onkruid aardig aan het groeien is,

waarbij de afgelopen weken ook steeds meer rotzooi wordt weggegooid, tegels die omhoog

komen door de wortelgroei of zelfs helemaal komen los te liggen.

Diverse buurtbewoners klagen steen en been dat de wijk fors aan het verpauperen is

Afgelopen weekend stond er enkel een winkelwagentje bij de glas- en plasticcontainer bij de

Dr. Schaepmanlaan en inmiddels is dit aangevuld met twee vuilniszakken, een "Hallo

Jumbo" plastic- tas met afval en een reiskoffer! Voor elk wat wils dus, zou je zeggen.....

Zie bíjgevoegd de diverse foto's.

Hierover heeft de VLP dan ook de navolgende vragen;

1. Onder welk kwaliteitsniveau dienen we dit rondje langs de diverse straten te

scharen?

2. Wanneer gaat het college deze verpaupering aanpakken?

Namens de fractie van de VLP

Wilbert Brouwers





Beantwoording:

1. De Boulevard valt onder beeldkwaliteit B, de overige straten onder beeldkwaliteit C.

2. Saver is aangesproken op het hoge onkruid rondom obstakels en op diverse

middengeleiders. Zijzorgen dat dit wordt opgelost.

Gevaarlijke situaties, zoals omhoog stekende tegels, kunnen worden gemeld via de

app BuitenBeter en de meldingenlijn. Deze worden vervolgens aangepakt.

Volgens de huidige planning wordt de Dr. Schaepmanlaan in 2018 gereconstrueerd

Bij deze reconstructie worden ook de verzamelcontainers voor glas en kunststof

ondergronds geplaatst. De ervaring is dat na het ondergronds plaatsen van deze

containers de illegale bijzet enorm afneemt.

Met vriendelijke groeten,

Saskia Schenk-Dekkers

Wethouder Openbare Ruimte

,t2.-


